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Tranbjerg, den 26. august 2024 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  

2024 – 2025 
 
Møde nr. 1 
 
 

Placering:  
Kantinen afd. Grønløkke 
 
Dato og tidspunkt: 
Mandag 19. august 2024  
Kl. 17.00 – 19.30 
 
Afbud/fraværende:  
 
 
 
 
 

Forældrevalgte i skolebestyrelsen:  
Christian Fredsbo, Jonas Kalsgaard Lynggaard, 
Kim Mikkelsen, Jesper Eriksen, Anne Sofie 
Kvisgaard Kristensen, Pouel Ulrich Værnholt 
Thomsen, Signe Storgaard 
Suppleanter:  
Tanja Elkjær Kristiansen, Kasper Savskov 
Runager, Trine Rimmer Refsgaard 
Medarbejdere: Heidi Toft Picard, Line Nielsen 
Elevrådsfor- og næstforperson:. Olivia 8.z 
Gustav 8.y, Gustav deltog i stedet for Kern 8.x 
som er nyvalgt næstforperson.  
Ledelse: Simon Fenger, Birgitte Agersnap 
 

 Dagsorden: Referat: 
Referent: Simon Fenger 

1.  
Godkendelse af 
dagsorden 
 

Godkendelse af dagsorden 17:00 – 17:05  
(Birgitte)  
 
Velkomst og præsentation af dagsorden v. 
Birgitte.  
 
Præsentationsrunde, ny sammensat bestyrelse. 
 
Dagsorden godkendt. 
 

2.  
Konstituering  

Konstituering af formand og 
næstformand 

Bilag:  

- Styrelsesvedtægt 
styrelsesvedtaegt.pdf 
(aarhus.dk) 

- Tavshedserklæring 
Microsoft Word - 
Tavshedserklæring for 
medlemmer af bestyrelser 

17:05 – 17:15 
(Birgitte)  
 
 
Christian opstiller og vælges som 
formand/forperson  
 
Jesper opstiller og vælges som 
næstformand/næstforperson. 
 
Tillykke med valget til de to. 

https://aarhus.dk/media/ubpdkofx/styrelsesvedtaegt.pdf?format=noformat
https://aarhus.dk/media/ubpdkofx/styrelsesvedtaegt.pdf?format=noformat
https://aarhus.dk/media/4lhezrew/tavshedserklaering-for-medlemmer-af-bestyrelser-og-foraeldreraad.pdf?format=noformat
https://aarhus.dk/media/4lhezrew/tavshedserklaering-for-medlemmer-af-bestyrelser-og-foraeldreraad.pdf?format=noformat
https://aarhus.dk/media/4lhezrew/tavshedserklaering-for-medlemmer-af-bestyrelser-og-foraeldreraad.pdf?format=noformat
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og forældreråd.docx 
(aarhus.dk) 

Formål: skolebestyrelsen 
konstituerer sig 

3.  
Mødeplan 

Mødeplan 2024-2025 

• Kommentering, input og 
opklarende spørgsmål 

• Herunder evt. til beslutning 
om nedsættelse af 
arbejdsgrupper og/eller 
planlægningsgruppe til 
temamøde med SFO-
forældrerådet 

• Samt evt. datosætning for 
Dialogmøde 

Bilag: 

- Mødeplan 

Formål: til godkendelse 

17:15-17:45 
(Jesper)  
 
Der er en ændring i det udsendte, idet vi jo har 
besluttet at suppleanter deltager i alle vores 
møder. 
 
Der er fra formandskabets side et ønske om at 
mødet d. 4. marts ændres til d. 5. marts, dette 
vedtages. 

4.  
Forældremøder 

Skolebestyrelsens deltagelse i 
årgangsforældremøder 

Bilag: 

- Talepapir 

Oversigt over hvem der deltager på 
hvilke årgangsforældremøder 
 
Årgang - Dato - 
Forældrerepræsentant 
0.årg 27.08 Jonas 
1.årg 02.09 Christian 
2.årg 11.09 Pouel 
3.årg 03.09 Jonas 
4.årg 12.09 Anne Sofie 
5.årg 04.09 Trine 
6.årg 10.09 Jesper 
7.årg 09.09 Kasper 
8.årg 18.09 Tanja 
9.årg 17.09 Kim 
Spc.kl. – Signe Storgaard 

17:45 – 18:00 
(Jesper)  
 
Signe pointerer, at der på talepapiret godt 
fremadrettet kan tilføjes, hvad forældrene kan 
bruge skolebestyrelsen til.  
 
Dette må man naturligvis meget gerne komme 
ind på, på mødet.  
 
Fordelingen af skolebestyrelsesrepræsentanter 
til møderne gennemgås af bestyrelsen og 
fastholdes. 

https://aarhus.dk/media/4lhezrew/tavshedserklaering-for-medlemmer-af-bestyrelser-og-foraeldreraad.pdf?format=noformat
https://aarhus.dk/media/4lhezrew/tavshedserklaering-for-medlemmer-af-bestyrelser-og-foraeldreraad.pdf?format=noformat
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5.  
Nyt fra elevrådet 

Elevrådet fremlægger 

Formål: at holde skolebestyrelsen 
opdateret 

(Olivia)  
 
Der har været afholdt et møde i elevrådet hidtil.  
 
Elevrådet har spillet en rolle i op pyntningen til 
skolens 10-års jubilæumsfest. Derudover har 
elevrådet konstitueret sig. Olivia er valgt som 
forperson, og Kern fra 7.x er valgt som 
næstforperson.  
 
Det lille elevråd vil sende info om deres arbejde 
ind i bestyrelsen via Line - 
medarbejderrepræsentant.  
 
 

6.  
Spisning 

Vi spiser sammen 18:00 – 18:20 

7.  
Skoleudvikling 

Skolens indsatsområder 

• Opklarende spørgsmål 

Bilag: 

- PowerPoint  

Formål: til orientering  

18:20 – 18:30 
(Birgitte)  
 
Birgitte gennemgår skolens indsatsområder 

- En skole på to matrikler 
- Fagligt løft i dansk og matematik 
- Deltagelsesmuligheder for alle 

 
En skole på to matrikler: 
Vi sætter fokus på styrket forældrekontakt: 
Ugeplaner, årsplaner, infoskærme, SOME, 
Ugeinfo. 
 
Vi arbejder generelt med en rød tråd på skolen, 
og i særdeleshed i fagene. 
  
Vi arbejder med vores arbejdsmiljø, herunder 
psykologisk tryghed og organisatorisk 
medlemskab. 
 
Fagligt løft i dansk og matematik 
Vi igangsætter læringskonferencer i dansk og 
matematik på udvalgte årgange. 
 
Vi fortsætter arbejdet med gentaget læsning 
 
Vi fortsætter og udbygger vores 
matematikindsat i Tima på 2. og 7.årg. 
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Vi fortsætter og udbygger vores arbejde med 
Co-teaching. 
 
Deltagelsesmuligheder for alle 

- Co-teaching.  
- Klyngesamarbejde 
- Udvidet samarbejde med PPR 
- Social læring 
- Ebbefos 
- Udvidet samarbejde i ressourcen  

 
Spørgsmål til hvordan co-teaching effektueres i 
klasserne. Der laves stationsundervisning og 
undervises også på andre måder, hvor lærere og 
pædagoger samarbejder om klasser og grupper 
af elever.  
 
Bestyrelsen opfordrer til at skolen tydeliggør co-
teachingindsatsen yderligere overfor forældre 
og elever, så der er klarhed over, hvornår det 
sker.  
 
Der nævnes en opmærksomhed på at vi ikke 
ligger optimalt ifht. den kommunale 
trivselsundersøgelse. Det pointeres at denne 
altid kommer med en række forbehold, men 
også at skolen tager den alvorligt.   
 

8.  
Skemaer 

Skemaer 2024-2025 

• Orientering om elevernes 
skema jf. bilag 

Bilag: 

- Princip for skoledagens 
organisering og 
fagfordeling 

Formål: at føre tilsyn 

18:30 – 18:40  
(Simon) 
 
Simon redegør, hvorledes skemalægning mv har 
foregået inden for skolens principper. 
 
Bestyrelsen fører tilsyn og godkender 
skemaerne for skoleåret 2024-2025. 

9.  
Principtjek 

Principper til behandling 

Bilag:  

18:40 – 19:05  
(Birgitte, Simon) 
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- Princip for brug af 
mobiltelefoner, 
Chromebooks og andre 
devices 

- Princip for vikardækning 

Formål: at udarbejde og opdatere 
principper samt at føre tilsyn 

Skolen vil gerne stramme vores udmøntning af 
princippet op, således at elevernes mobiler skal 
afleveres og opbevares i skoletiden. 
Dette gør vi indenfor det nuværende 
formulerede princip. 
Skolebestyrelsen bakker op om dette. 
Denne stramning vedrører afd. Grønløkke, da 
telefoner på Kirketorvet er i taskerne. 
 
Skolebestyrelsen informeres om, hvordan 
indsatsen kommer til at se ud.  
 
Jesper orienterer om, at der vil komme en 
temadrøftelse om skærme og mobiler på et 
senere tidspunkt.  
 
Signe opfordres til, at hvis forældrene skal hente 
en app som er relevant i undervisningen, så skal 
det skrives ud i ugeplanen. 
 
Princippet for vikardækning ændres, så der ikke 
i dette skoleår er afsat 10 vikarlektioner til 
kendte voksne. Dette er der informeret om 
inden ferien. Linjerne om Kendte voksne slettes. 
 

10.  
Nyt fra  
 

Nyt fra  
Formand 
Øvrige medlemmer  

Medarbejdere 

Ledelsen 
 
Formål: Orientering og inddragelse. 

19:05 – 19:25  
(Jesper) 
 
Formand har ikke det store idet han lige er 
tiltrådt. Han opfordrer til en høj grad af 
samarbejde i det kommende skoleår -  i 
børnenes tjeneste.  
 
Næstformanden informerer om, at der er en 
Messenger gruppe for bestyrelsens medlemmer, 
og at man er velkommen til at komme med 
input til dagsorden mv.   
 
Medarbejderne fortæller, at vi har haft en rigtig 
god forberedelsesuge bl.a. med et godt fokus på 
årsplanerne.  
Der har været et stort fokus på den røde tråd i 
arbejdet.  
 
Skemalægningsprocessen har været god.  
Der var en god markering af jubilæet.  
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Der stilles spørgsmål til, om der er lavet 
retningslinjer for ugeplan og årsplaner. Svaret 
er, at det er der, og at disse er meldt ud.   
 
Birgitte fremhæver jubilæet. Det var en rigtig 
god og stemningsfuld formiddag på trods af 
regnen. 
 
Birgitte nævner som indsats: Trafik i børnehøjde 
som er i gang og som slutter i uge 41.  
 
Vi har haft en god start på skoleåret, det har 
været en stille sommer uden hærværk eller 
tilsvarende. Vi glæder os til et godt skoleår.  
 
Birgitte runder af med at takke for et godt møde 
i dag med deltagelse af vores nye medlemmer. 
 

11.  
Næste møde 

Den 24.09.24 
 

- Introduktionskursus 17.30-
19.30 ved Skole og 
forældre 

- Mødeplan til godkendelse 
- Status 

økonomi/halvårsregnskab 
2024 

- Status elevtal  
- Status sygefravær 

medarbejdere 

19:25 – 19:30 
 
Vi får besøg fra skole og forældre på næste 
møde. Dette vil fylde det meste af dagsordenen.  

 


